
 

 

Referat af Bestyrelsesmøde den13-10-13 

Agenda: 
1) Overdragelsen til ny bestyrelse status 
2) Stormskader. 
3) Grønne områder. 
4)  Bump. 
5)  Asfalt vedligeholdelse. 
6) Generalforsamling. 
7) Evt. 
 
Tilstedeværende: 
Bo Kortegaard, Henrik Bentien, Lars Thybo, Henning Thøstesen, Poul Mikkelsen, Michael Rath, Jesper Ladegaard 
 
Fraværende:  
 
Referent: Jesper. 
 

1) Overdragelsen til ny bestyrelse status 
Vi mangler stadig det sidste med banken, men det skulle snart falde på plads. Vi mangler også at få styr på mail listen, 
der bliver arbejdet på sagen. 

 
2) Stormskader. 
gartneren har afstiv flere træer, der kommer muligvis mere når gartneren når rundt. 

 
3) Grønne områder. 
vores ansøgning om fjernelse af dompap i søen er stadig ved komunen, gartneren og komunen har været ude og kigge, 
der er moske løvfrøer. 

 
4)  Bump. 
Det er bleven koldt så vi venter på forår. 

 
5)  Asfalt vedligeholdelse. 
De er bagud med revneforsegler men er bestilt. Vedrørende ny asfalt laver de det sammen med bumpene til foråret. 

 
6) Generalforsamling. 
jeg er bleven orinteret om at vi er ude i "for god tid endnu". Det  blev forslået at vi muglivis kunne bruge det gratis 
alternativ Centrum, dette ser vi på til den tid. 
 
7) Evt. 
vi har fået en forespørsel fra nr. 12 om at bore huller ved stien så vandet kan blive ledt væk. vi er bleven enige om at 
undersøge kilden til problemet og se om vi kan finde den bedst mulige løsning. 
 
Komunen har meldt sig, omkring en sti til  stagebjergvænget, de vil gern stå for at anlægge en sti men vil ikke stå for 
driften derefter. Vi er derfor bleven bedt omat kontakte domea, for at finde ud af hvad vi gør ved daglig drift.  
Vi er bleven enige om at jesper tager kontakt til domea  samt komunen, men vi mener ikke at den daglige veligeholdelse 
kan påfalde os. 

 
 
Næste møde fastlagt til 5/3-14 kl.19:30 i nr. 100 
 


